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MAT, necessitat i soterrament

.
El debat sobre si la MAT és la millor opció per pal·liar els problemes presents i futurs de
subministrament elèctric de les comarques gironines no ha existit, i ja és una opció que els governs
de l'Estat i de la Generalitat van descartar des del començament. Una posició que ha portat els
ajuntaments a apostar per l'opció del soterrament davant l'evidència i determinació dels poders
polítics en executar la infraestructura elèctrica.
Darrerament un estudi, encarregat pel CILMA, sobre la viabilitat tècnica i econòmica de l'opció
soterrada, davant l'opció aèria defensada per REE i els governs, ha permès visualitzar en diferents
mitjans de comunicació que el que havia de ser un document clau per determinar la viabilitat tècnica
i sobretot econòmica del soterrament de línies MAT ha estat presentat com un document que avala la
construcció d'aquesta infraestructura a les comarques gironines.
Tornant així als inicis del debat sobre les necessitats, i obviant el nou debat sobre si el soterrament és
una opció que s'ha de considerar o no.
Un debat que fins avui, malgrat que des del govern de la Generalitat s'ha manifestat la disposició a
tenir-lo amb els ajuntaments, no s'ha produït i no sembla que s'hagi de produir a curt termini.

Mentrestant, la infraestructura ja s'està executant o tramitant sense debatre les necessitats, la cosa
sembla que continuarà també sense debatre les opcions del soterrament.
Malgrat el que els nostres dirigents i alguns mitjans diuen, interpreten o simplement ignoren, si els
ciutadans no debatem les nostres necessitats ni quina és la millor manera de solucionar-les, el nostre
futur no estarà a les nostres mans.
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